
ACTA DE LA REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT DEL RECINTE 
DE L’ESCOLA INDUSTRIAL 
 
Data:  30-09-2024 
Hora:  12:30 hores 
Lloc:  Plataforma virtual Teams 
Acta núm: 119 
 
Assistents: 
 
Representants de la Corporació: 
   
  Sra. Llum Llosa Oliva    (Subdirecció d’Edificació)   

Sr.   Rafael Ocaña Barbero   (Gerència Medi Ambient) 
Sr.  Jaume González Mora                (Subdirecció de Logística) 
Sra. Pilar Morales Serrano   (Gerència Servei Biblioteques) 

    
   
Representants dels treballadors: 
 

Sr.   Segismundo Serrano Gutiérrez  (Representant a M.José Daza) 
Sra. Montserrat Dam Solé                  (Delegada de Prevenció) 
Sr.   Adrià Martín Cantos                    (Delegat de Prevenció) 
Sr.   Adolfo Calderón Pérez                (Delegat de Prevencio) 
 

 
Assessors: 

Sr.   Astrid Sánchez Vázquez (OPRL) 
Sr.   Jerónimo Aguilar  Romo  (OPRL)  
Sra. Concepció Minguet Salvado      (OPRL)      
  

 
Excusa assistència: 
 

  
 
No assistència: 
 
 

Sra.   Mariona Chavarria Domingo   (Delegat de Prevenció) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
PUNT 1 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
La Sra. Llum Llosa  procedeix a la lectura de l’ordre del dia i posteriorment es dona per 
aprovada l’acta N.118, corresponent al subcomitè celebrat el passat dia 13 de maig de 
2024. 
 

PUNT 2 
 
Presentació de nous informes i informació dels estudis en curs 
 
 
UR_04_2024_IP_Avaluació empaquetadora Dibipack Reprografia 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que no s’ha observat cap risc 

especial. No es formula cap consulta per part dels assistents.  

 

UR_04_2024_IP_Avaluació fleixadora Pack Two Reprografia 
 

El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que no s’ha observat cap risc 

especial. No es formula cap consulta per part dels assistents. 

 

UR_04_2024_IP_Avaluació grapadora Nagel Multinak Reprografia 
 

El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que no s’ha observat cap risc 

especial. No es formula cap consulta per part dels assistents. 

 

UR_04_2024_IP_Avaluació impressora 3D MakerBot Method Reprografia 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que no s’ha observat cap risc 

especial. No es formula cap consulta per part dels assistents. 

 
UR_04_2024_IP_Avaluació talladora encunyadora Sinajet 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que no s’ha observat cap risc 

especial. No es formula cap consulta per part dels assistents. 

 
UR_2024IP133 Inespecífic rampa escala accés ascensor Ed. Rellotge 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe palesant que, per tal de garantir la seguretat 

en l’ús de la rampa, especialment en el transport d’objectes mitjançant carros o altres 

ajudes mecàniques s’hauran de seguir les mesures preventives detallades a l’esmentat 

informe. 

 

La Sra. Llum Llosa informa que la rampa que es trobava al C/ Vent, s’ha retirat de forma 

definitiva per atendre les necessitats de trànsit rodant per les obres actuals i futures. 

D’altra part,  per complir amb la Llei 13/2014, del 30 d’octubre d’accessibilitat,  en funció 

de la longitud de la rampa, el pendent hauria d’estar entre un 6% i un 8%. Després de 

contemplar diferents supòsits i tenint en compte la longitud màxima (sense envair tot el 



vestíbul)  la rampa no baixaria d’un 15% de pendent. Si bé les opcions alternatives 

serien: 1) utilitzar el salva escales; 2) accedir per l’Edifici del Vagó i fer el recorregut, 

s’acorda que es farà arribar l’estudi tècnic realitzat perquè es pugui valorar la millor 

opció.  

 

En aquest sentit, el Sr. Jerónimo Aguilar indica que el salva escales seria adequat per 

persones amb mobilitat reduïda, però no ho és per pujar càrregues. La Sra. Llum Llosa 

indica que la normativa no prohibeix utilitzar el salva escales per transportar càrregues 

i palesa que aquest salva escales pot utilitzar serveis de paqueteria que no superin els 

230 kg.  

 

El Sr. Segismundo Serrano consulta a qui afecta aquesta rampa. El Sr. Jerónimo Aguilar 

indica que aquells usuaris que hagin de fer tasques de càrrega o descàrrega de 

qualsevol classe de material (mobiliari, material oficina...) 

 

El Sr. Rafael Ocaña proposa que una altra opció seria canviar el salva escales actual 

per un altre que suportés un pes superior. El Sr. Jaume González recorda que el salva 

escales no és hàbil per portar mercaderies.  

 

AR nou Bibliobús Pedraforca ID 0077 ne2115 r1 
 

La Sra. Ástrid Sánchez informa que de l’informe es desprèn que el Bibliobús de 

Pedraforca presenta unes condicions especials, és a dir, té una escala per fora de 

l’habitacle del bibliobús amb un muntatge complex i inestable amb dificultats per 

guardar-les i tornar-les a posar. 

 

El Sr. Segismundo Serrano palesa que, de forma generalitzada, abans de fer un disseny 

o implantar-ho, s’hauria de fer una consulta a l’Oficina de Prevenció de Riscos per a tal 

puguin confirmar si aquest compleix amb les normatives de prevenció i laborals. 

 

La Sra. Ástrid Sánchez indica que aquesta problemàtica, des de la Gerència de 

Biblioteques es va consultar a l’OPRL i es van donar instruccions per aconseguir reduir 

el pes, però com que no estan integrades, no hi ha altra solució que col·locar-les i 

guardar-les.   

 
PUNT 3 
 

Accidentalitat en l’àmbit d’aquest Subcomitè 
 

La Sra. Concepció Minguet explica que encara no es pot presentar cap informe perquè 

la mútua d’accidents,  no disposa dels mitjans per proporcionar les dades que permetin 

fer l’avaluació necessària i, per tant,  el seguiment s’està fent amb informes propis de 

control intern. 

 

Quadre seguiment 

 

La Sra. Llum Llosa comparteix el  quadre de seguiment actualitzat i s’han incorporat les 

avaluacions de riscos i informes presentats avui. 



D’altra part, es recorda que a partir d’avui, en aquest subcomitè es tractaran les 

qüestions relatives a la Gerència de Biblioteques.  

PUNT 4 

 
Precs i Preguntes 

 

4.1. El Sr. Adrià Martín consulta si les convocatòries que ha fet arribar l’OPRL són per 

tractar els mesuraments per vibracions a diferents bibliobusos. La Sra. Ástrid Sánchez 

confirma que sí i que fan referència als bibliobusos de Castellot i Pedraforca.  

 

4.2. La Sra. Llum Llosa comparteix l’estat de l’evolució de les obres que s’estan realitzant 

al recinte: 

4.2.1. Pel que fa a les obres de Ferrocarrils de la Generalitat actualment s’estan 

finalitzant les feines de protecció realitzades amb unes pantalles. Es preveu que 

cap al febrer del 2025 es comencin les feines amb pantalles que treballaran a 

més profunditat (50 m) i que cap a finals d’any,  principis de l’altre (2026) finalitzin 

les feines dintre del recinte.  

 

4.2.2. Cap a l’últim trimestre de l’any 2025 es començaran les obres de l’edifici 

12, 20 i 25. La primera actuació que es farà serà retirar l’escala ubicada al carrer 

del Vent per tal d’afavorir el trànsit rodant i emergències (continuarà existint, però 

s’elevarà). No obstant això, s’anirà informant de les següents fases per tractar 

les afectacions.  

 

4.3. El Sr. Segismundo Serrano consulta per a quan està previst que se’n vagi de l’edifici 

25.  

4.3.1. La Sra. Llum Llosa informa que com el setembre del 2025 està previst que 

comencin les obres, el calendari amb el qual s’està treballant és que es traslladin 

a partir de l’estiu (juliol).  

 

4.3.2. El Sr. Segismundo Serrano consulta si n’hi ha data prevista per tornar al 

Recinte. 

La Sra. Llum Llosa informa que les fases són llargues, perquè a més de les obres 

de l’edifici 12-20-25, també s’haurà de realitzar la rehabilitació de l’edifici del 

Rellotge. Per tant, si bé la previsió és d’uns 4 a 6 anys, encara no es disposa 

d’un període definitiu.   

 

4.4. El Sr. Adrià Martín informa que per aquest cap de setmana, dilluns i dimarts (7 i 8 

d’octubre). estan previstes unes jornades de l’IFLA al Paranimf. 

 

4.4.1. La Sra. Llum Llosa informa que, malgrat que s’estan fent obres, continuen 

fent-se actes al Paranimf. Aquesta està prevista i les gestiona la Direcció de 

Comunicació. 

 

4.4.2. El Sr. Jaume González, informa que a part del Paranimf, també s’ocuparan 

totes les aules de l’edifici 25 (com a llocs de treball) i que tot està previst. Pel que 

fa a la informació sobre l’assistència d’aquestes jornades, això ho controla 

directament la Gerència de Biblioteques.  



 

S’aixeca la sessió a les 13:00 h  del 30 de setembre de 2024  


